
Dansk Hovawart Klub 
________________________________________________________________________ 
Ref. af bestyrelsemøde d. 12. marts 2021 (Video) 

Mødedeltagerne: Niels Møller Christensen, Peter Motensen, Katharina Gaca, Andreas  Petersen, 

Lotte Jensen, Steen Larsen,  

 

Afbud:, Laila Eriksson 

 

Dagsorden: 

1. Generalforsamling 2021 – udsættelse og placering 
2. Spørgsmål fra avlsudvalget – i forbindelse med deres arbejde med ”Regler og etiske anbefalinger 

for Dansk Hovawart Klub” 
Alder på tæve ved 1. parring? – problematik; alder for udvidet MB/DKK´s etiske regler 22 mdr. (se 
nederst i mail) 
Hvor mange kuld må en tæve få? 

3. Regnskab 2020 
4. Udsendelse af et årligt medlemsblad 
5. IHF mødet september 

* Afvikling af møde 
* Afvikling af udstilling 
* Hvem deltager i festmiddag/overnatning 
* Gave til deltagere til IHF/udstilling 

6. Andet 
7. Evt. 

 
1.  

Ad 1 Generalforsamlingen udsættes til 13. juni. 

Sted: Fyn, Johan Rantzaus vej 17, 5610  Assens – med mulighed for at deltage via TEAMS ved tilmelding. 

På valg er Steen, Katharina til formand/bestyrelse og Laila som suppleant og Susanne Bagger (har sagt ja), 

og Helle Mortensen som revisor suppleant (har sagt ja) 

 

Ad 2 Bestyrelsen har vedtaget, at i forhold tæves alder, skal der stå ”DHK anbefaler at en Hovawart-tæve skal 

være mindst 2 år gammel, før den parres første gang” 

 

Snak omkring formuleringen, hvad indebærer det, at der laves en sundhedsvurdering, før der gives 

anbefaling til et 4. kuld. 

Niels foreslår, at når det 4. kuld planlægges, skal det ske i samarbejde med AU. 

Bestyrelsen er enig i, at anbefale 4 kuld, men usikker på formuleringen Sundhedsvurdering, hvordan det 

skal forstås, og beder AU om formulering hvor sundhedsvurdering forklares. 

 

Hvis en dansk tæve skal parres med en hanhund, som er registreret i en klub, der ikke er medlem af IHF, 

skal tæven være avlskåret.  

Hvis en dansk hanhund skal parre en tæve i et land eller en klub, der ikke er medlem IHF skal hanhunden 

være avlskåret. 

Bestyrelsen er enig i denne formulering 

 

Ad 3 Der er et overskud på 39.000,  

Niels gennemgik regnskab. 

I forhold til mentalbeskrivelser, så går de i O pga. høje kørselsudgifter 

 

Der udsendes et nyt årsblad. Det trykkes i A4. 

Udgiften er 7000 inkl forsendelse 

 

Hele bestyrelsen får en opdateret medlemsliste for både 2020 og 21 

Medlemstal dd 160 

Steen sender liste til Niels på indmeldte i 2021. 

 

Ad 4 Steen er startet på års blad 

Artikler er fortsat velkomne 

Bladet forventes udsendt i marts 

 



Dansk Hovawart Klub 
________________________________________________________________________ 

Ad 5 Bestyrelsen melder tilbage om de deltager i festmiddagen og overnatning. 

Steen undersøger gaveide  

Der er endelig tilmelding d. 1. maj, herefter tager vi stilling til afholdelse og møde og udstilling.  

 

Ad 6 Peter har modtaget mail, der spurgte efter penge. 

Vi skal være opmærksom på disse mails og ikke åbne dem. 

Hvis Niels skal udbetale penge, så checker Niels ved tlf. 

 

Der er inviteres til DM i brugsprogram – 3.- 5. september 

 

Snak om priser til MB, hvor udgifterne til kørsel vokser voldsomt. 

Priserne i dag er flg.:     DKK MB  400  for medlemmer   550 andre 

                                        U MB       650                              900. 

Prisen for andre deltagere ændres til DKK MB 650 og UMB 1000, gældende fra dd, 

 

 

Ad 7  

Ref. Steen 
 

 


